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L’Ajuntament preveu que les obres comencin l’any vinent

Canovelles accepta la cessió d’uns 
terrenys per l’escola Quatre Vents

Canovelles

EL 9 NOU

El ple de l’Ajuntament de 
Canovelles ha acceptat la 
cessió gratuïta d’un terreny 
situat al carrer Santa Madro-
na, al costat del pavelló 
municipal, on es construirà 
el CEIP Quatre Vents. L’al-
calde del municipi, Josep 
Orive, preveu que la Gene-
ralitat comenci l’any vinent 
les obres del centre educatiu, 
que està en mòduls des de la 
seva posada en marxa l’any 
2006. 

L’Ajuntament va haver de 
fer una modificació puntual 
del pla general per convertir 
els terrenys, que eren agrí-
coles, en urbanitzables per 
poder situar-hi l’escola. Del 

total de l’extensió del ter-
reny, 8.000 metres quadrats 
aniran destinats a la nova 
escola. “Es tracta d’una cessió 
anticipada”, ha explicat Ori-
ve. Així, es podrà començar 
la construcció del centre edu-
catiu abans del desenvolu-
pament urbanístic de l’altra 
part del terreny. 

Un cop aprovada la cessió 
del terreny al ple d’aquest 
dijous, l’Ajuntament cedirà 
els terrenys al Departament 
d’Educació. Finalment, el 
consistori no assumirà la 
redacció del projecte de 
l’escola, que estava valorat 
en 250.000 euros i pretenia 
agilitar la construcció de l’es-
cola, perquè la Generalitat 
no ho va acceptar. El cost del 
projecte i l’obra aniran a càr-

rec de la Generalitat. 
D’altra banda, el ple de 

dijous va aprovar, amb els 
vots favorables de PSC, 
PP, CiU i ERC i l’abstenció 
d’ICV-EUiA, les condicions 
del contracte de gestió indi-
recta de les noves piscines 
municipals que s’establirà 
mitjançant concurs públic. A 
partir del mes de setembre 
les empreses interessades 
es podran presentar al con-
curs. Des de l’Ajuntament 
preveuen que l’equipament, 
format per piscines cobertes 
i exteriors, una zona d’hidro-
massatge, dues saunes i sales 
de gimnàs, s’inaugurarà el 
mes d’abril de l’any vinent. 

Pel que fa al manteni-
ment del tram de l’avinguda 
Canovelles des de la ronda 

fins al barri de Sanahuja, 
el ple també va aprovar 
l’esborrany del conveni de 
col·laboració entre l’Ajunta-
ment i la Gerència de Serveis 
d’Infrastructures Viàries i 
Mobilitat de la Diputació 
de Barcelona. Amb aquest 
acord, l’Ajuntament s’encar-
regarà del manteniment de 
les voreres i l’enllumenat, 
mentre que la diputació 
s’ocuparà de la calçada i la 
senyalització. 

El ple també va aprovar la 
reducció salarial dels funcio-
naris i els treballadors labo-
rals de l’Ajuntament. El total 
de reducció de la massa sala-
rial és d’un 5%, però el per-
centatge aplicat a cada treba-
llador variarà en funció del 
sou. També, es reduirà el sou 
de l’alcalde, Josep Orive, un 
8% i el de la primera tinenta 
d’alcalde, Maria Lluïsa Prat, 
un 7%. A la resta de regidors 
se’ls reduirà el salari un 5%. 
També, s’aplicarà una reduc-
ció del 5% a l’assignació que 
reben cadascun dels grups 
municipals.

Els opositors al 
quart cinturó 
alerten que el 
ministeri es vol 
saltar la llei

Granollers

EL 9 NOU 

La Campanya contra el Quart 
Cinturó ha denunciat que 
si el Ministeri de Foment 
publica aquest juliol l’estu-
di informatiu de l’autovia 
orbital de Barcelona s’estarà 
saltant un dels tràmits que 
marca la llei. Segons aquesta 
entitat, Foment no pot posar 
a exposició pública l’estudi 
informatiu i l’estudi d’im-
pacte ambiental que l’ha 
d’acompanyar sense que el 
Ministeri de Medi Ambient 
hagi sotmès a consultes un 
document ambiental previ. 
Aquest període encara no 
s’ha obert. 

Foment va traslladar el 
16 de juny la informació al 
Ministeri de Medi Ambi-
ent. A partir d’aquesta data, 
hi ha tres mesos per fer la 
tramitació que acabarien el 
16 de setembre. Segons el 
portaveu de la Campanya 
contra el Quart Cinturó, Toni 
Altaió, acabat aquest període 
“caldran almenys dos mesos” 
perquè Foment incorpori 
a l’estudi d’impacte ambi-
ental que sotmeti a expo-
sició pública els elements 
que s’hagin pogut suggerir 
durant aquest període de 
consulta prèvia. L’entitat 
sosté que, legalment, l’Estat 
no podria posar a exposició 
pública l’estudi informatiu 
fins al novembre i considera 
que el període de consultes 
ambientals que es va fer 
l’any 2004 no es pot aplicar 
perquè hi ha hagut canvis en 
l’ordenació d’aquest espai, 
per exemple, amb la inclusió 
de nous espais naturals a 
la Xarxa Natura 2000 o per 
l’aprovació del Pla Territorial 
Metropolità de Barcelona. 
Per tot això, si publiquen 
l’estudi informatiu abans 
del novembre, “hi haurà un 
defecte formal que es podrà 
portar davant de la justícia”.

L’entitat lamenta que, 
novament, els tràmits d’ex-
posició pública d’un projecte 
viari important es facin al 
mes d’agost. “No serà que les 
dates són triades amb preme-
ditació?”, diu un comunicat 
de l’entitat. A la vegada, 
alerten de la recuperació del 
“nom primigeni” d’“autovia 
orbital de Barcelona”. “Tot 
sembla indicar, per tant, que 
el document previ respon al 
vell model d’una via de pas 
sense cap altra consideració 
al conjunt de la xarxa viària 
ni molt menys a la ferrovià-
ria”, diu el text.
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Alguns participants en la jornada de treball d’aquest dissabte pinten un dels passadissos

Professors, pares i mares d’alumnes pinten l’institut de Sant Celoni

Pares i mestres junts

Sant Celoni

EL 9 NOU

Professors, pares i mares 
d’alumnes de l’institut Baix 
Montseny de Sant Celoni 
han completat aquest diven-
dres i dissabte les quatre jor-
nades de treball, que, sota el 
lema “En temps de crisi tot-
hom hi pinta”, han servit per 
pintar dues de les tres plan-
tes del centre escolar. També 
hi han participat membres 
del Centre de Recursos Peda-
gògics, l’Ajuntament, l’em-
presa Aros Bricolatge, que ha 
aportat la meitat de la pintu-
ra, i un supermercat que ha 
col·laborat amb el piscolabis 
que es va servir a mig matí 
de dissabte.

En una nota informativa, 

els pares, mestres i alumnes 
de l’institut informen que 
com que la crisi ha endarrerit 
la construcció del nou edifici 
de l’institut s’han decidit a 
pintar totes les parets interi-
ors. En la jornada de diven-
dres fins i tot s’hi va afegir 
l’alcalde, Francesc Deulofeu, 
que es va estar una hora i 
mitja amb la brotxa a la mà. 
Entre divendres i dissabte hi 
van participar mig centenar 
de persones, una mica menys 
que en les dues primeres 
jornades, que s’havien fet 
els dies 2 i 3 de juliol, en les 
quals van participar unes 80 
persones.

La directora de l’institut, 
Teresa Brutau, valorava molt 
positivament el grau d’im-
plicació del professorat, que 

ha representat al voltant del 
75% dels participants en les 
jornades, i fins i tot desta-
cava que molts dels mestres 
han portat els seus propis 
fills. Brutau remarca l’estalvi 
econòmic que pot repre-
sentar la iniciativa. “Pintar 
un institut com aquest pot 
sortir per uns 20.000 euros i 
d’aquesta manera ens haurà 
sortit per poc més de mil, 
segurament”.

La directora espera que la 
tercera planta de l’institut 
que ha quedat per pintar es 
pugui acabar en una nova 
jornada de treball després de 
l’estiu i confia que en aques-
ta ocasió vinguin més pares i 
mares d’alumnes i que també 
portin els seus fills, com han 
fet els mestres.

Albert Palay torna a 
comparèixer davant 
la comissió del cas 
Millet
L’Ametlla del Vallès

L’exalcalde independent de 
l’Ametlla Albert Palay hau-
rà de comparèixer aquest 
dilluns per segon cop davant 
la comissió d’investigació 
parlamentària del cas Millet. 
Palay havia estat citat dilluns 
de la setmana passada pels 
membres d’ERC de la comis-
sió, que volien aclarir alguns 
punts de la seva primera 
intervenció. Palay, però, no 
es va presentar i va explicar 
que no havia rebut cap noti-
ficació sol·licitant la seva 
presència. ERC vol que Palay 
aclareixi alguns aspectes 
de la seva relació amb Fèlix 
Millet.

Artur Mas dina 
amb militants  
a Vallgorguina

Vallgorguina

El president de CDC i candi-
dat de CiU a la Generalitat, 
Artur Mas, participarà aquest 
dimecres en un dinar amb 
militants de la federació que 
es farà a 3/4 de 2 del migdia 
a Vallgorguina. Prèviament, 
Mas té previst visitat l’em-
presa de components elèc-
trics Salicrú, de Santa Maria 
de Palautordera. D’altra ban-
da, el conseller d’Innovació, 
Universitats i Empresa, Josep 
Huguet, fa una conferència 
sobre “Com sortir de la crisi”, 
aquest dimarts a les 8 de la 
tarda al Centre Cultural de la 
Roca. El presentarà la presi-
denta local i comarcal d’ERC, 
Maria Llerda.


